
 

Styremøte Sandøy vel  
Tid og sted: Kjennhaug, 15. februar 2024  
Tilstede: Fredrik, Tom, Ida, Imma, Linn, Hildegunn (referent) 
 

Sak Tema Vedtak/Kommentar 

1 Raet nasjonalpark – prosjekt bolter Parkforvalter Jenny Marie Gulbrandsen inviteres til å 
orientere om bolter i Raet før årsmøtet til Sandøy vel 
11. april. Tidsestimat: ½ time pluss en halvtime til 
innspill fra lokalbefolkningen. Linn inviterer henne. 

2 Vurdering av opprettelse av KID – avtale  
 

Ida og Tom orienterte:  
Nå må alle beløp manuelt avstemmes mot 
regnskapet. Det kan være vanskelig å se hvem som 
har betalt hva. Det er en mulighet for KID, ca. 6 kr pr 
faktura + 75 kr i mnd. Vi ønsker å få fakturaen inn i 
nettbanken, og da kreves det også KID. Vi tar en 
vurdering når vi ser årsregnskapet. Et alternativ er at 
vi legger på 25 kr. på kontingenten.  
 

3 Rutine fakturering Kjennhaug og 
annonser hjemmesiden 

Vi lager en rutine for fakturering av leie av 
Kjennhaug. Privatpersoner har Vipps, bedrifter får 
regning. Imma som er ansvarlig for lokalet, gir 
beskjed månedlig til Fredrik (ny kasserer) når noen 
leier lokalet.  
 

4 Årsregnskapet Ida gjennomgikk årsregnskapet. Sender ut til styret 
før årsmøtet. Vi trenger revisor. Ida tar kontakt med 
Rolf.  
 
 

5 Båtskyss til 17. mai Det er dessverre ikke mulig å leie Søgne. Linn tar 
kontakt med Sørlandets Maritime og hører om det er 
mulig med båtskyss inn til Tvedestrand.  
 

6 Årsmøtet planlegging 11. april. Kl. 18:00 – 19:00  
Informasjon fra Raet nasjonalpark, deretter årsmøte 
19:00. 
Frister: for å sende inn innspill? 
Frister: for å sende ut agenda? 



Linn undersøker, samt lager plakat og legger ut på 
hjemmesiden.  
Valgkomiteen: Agnar, Camilla og Steinar Thorsen. Må 
aktiveres for å finne nytt styre snarest. 

7 Sette dato for dugnad Dugnad: Søndag 28. april kl. 11:00 
 

8 Eiendommer langs veien og trefelling Det er et problem at det stadig faller trær og greiner 
over veien. Vi har nå en oversikt over grunneiere. 
Hildegunn og Ida tar kontakt med Torbjørn for å 
finne ut hvilke grunneiere som skal kontaktes. Vellet 
sender en anmodning til aktuelle grunneiere om å 
rydde på egen eiendom. Skrive brev evt ta en telefon. 
 

9 Mørkes strekninger, veilys har gått Veilys: Ida  har hatt kontakt med Anton Thomassen i 
Tvedestrand kommune, Traftec er på saken, men har 
mye å gjøre 

10 Eventuelt Det er ønskelig å senke leie av lokalet for 
privatpersoner. Dagleie: 150,- . Tom oppdaterer 
hjemmesiden. 
 

 
 


